

Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

Copyright © United Nations 1998
All rights reserved
Manufactured in the United States of America

Copyright © Nations Unies 1998
Tous droits réservés
Imprimé aux Etats-Unis d'Amérique



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1587

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies

New York, 1998

***Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1587

1990

I. Nos. 27700-27744

TABLE OF CONTENTS

I

***Treaties and international agreements
registered from 7 December 1990 to 12 December 1990***

	<i>Page</i>
No. 27700. Federal Republic of Germany and Zimbabwe:	
Agreement for the avoidance of double taxation with respect to taxes on income, capital and capital gains (with protocol). Signed at Harare on 22 April 1988.....	3
No. 27701. Federal Republic of Germany and Cameroon:	
Agreement concerning cultural and scientific co-operation. Signed at Yaoundé on 27 June 1988	91
No. 27702. Federal Republic of Germany and Yugoslavia:	
Arrangement concerning the detachment of Yugoslav workers from associated labour organizations in the Socialist Federal Republic of Yugoslavia and their employment on work contracts in the Federal Republic of Germany. Signed at Belgrade on 24 August 1988	107
No. 27703. Federal Republic of Germany and Union of Soviet Socialist Republics:	
Agreement on early notification of a nuclear accident and exchange of information concerning nuclear facilities. Signed at Moscow on 25 October 1988.....	127
Exchange of notes constituting an agreement concluded pursuant to article 5 of the above-mentioned Agreement (with annex). Bonn, 13 June 1989	127
No. 27704. Federal Republic of Germany and Union of Soviet Socialist Republics:	
Protocol concerning assistance for Armenia. Signed at Bonn on 13 May 1989.....	161

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1587

1990

I. N^{os} 27700-27744

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 7 décembre 1990 au 12 décembre 1990*

	<i>Pages</i>
N^o 27700. République fédérale d'Allemagne et Zimbabwe :	
Convention tendant à éviter la double imposition en matière d'impôts sur le revenu, sur la fortune et sur les gains en capital (avec protocole). Signée à Harare le 22 avril 1988.....	3
N^o 27701. République fédérale d'Allemagne et Cameroun :	
Accord de coopération culturelle et scientifique. Signé à Yaoundé le 27 juin 1988.....	91
N^o 27702. République fédérale d'Allemagne et Yougoslavie :	
Accord relatif au détachement de travailleurs yougoslaves d'organisations du travail associées de la République fédérative socialiste de Yougoslavie et à leur emploi en République fédérale d'Allemagne dans le cadre de contrats entre entreprises. Signé à Belgrade le 24 août 1988	107
N^o 27703. République fédérale d'Allemagne et Union des Républiques socialistes soviétiques :	
Accord relatif à la notification rapide d'un accident nucléaire et à l'échange de renseignements sur les centrales nucléaires. Signé à Moscou le 25 octobre 1988	127
Échange de notes constituant un accord conclu en application de l'article 5 de l'Accord susmentionné (avec annexe). Bonn, 13 juin 1989	127
N^o 27704. République fédérale d'Allemagne et Union des Républiques socialistes soviétiques :	
Protocole relatif à l'aide en faveur de l'Arménie. Signé à Bonn le 13 mai 1989	161